
 
 
 

Z Á P I S 
 

o průběhu  patnáctého  zasedání  Zastupitelstva  obce  Soběšovice  

konaného dne  12.  března 2014   

v zasedací místnosti Obecního úřadu Soběšovice 
 
 
Počet   přítomných   členů    Zastupitelstva   obce    Soběšovice:                           13 členů, 2 omluveni 
(listiny přítomných členů ZO a hostů  - přílohy zápisu).    
 
 

1. Zahájení. 
Patnácté  veřejné   zasedání  Zastupitelstva  obce  Soběšovice   zahájil   starosta  obce  Ing. Karel 
Obluk v 17:01 hodin, přivítal  přítomné,  veřejné zasedání bylo řádně svoláno. 
 

 

2. Schválení programu zasedání ZO. 
Starosta obce:  předložil  členům zastupitelstva  obce   návrh  programu 15. zasedání  ZO 
Soběšovice.  
 

1. Zahájení. 
2. Návrh programu jednání ZO. 
3. Návrh zapisovatele ZO. 
4. Návrh složení návrhové komise pro p řípravu usnesení ZO. 
5. Návrh ov ěřovatel ů zápisu o pr ůběhu zasedání ZO. 
6. Zpráva o pln ění úkol ů  z minulého zasedání ZO. 
7. Zpráva o činnosti rady obce za období od minulého zasedání ZO . 
8. Projednání zápis ů výbor ů kontrolního a finan čního. 
9. Rozpo čtové opat ření č. 1/2014. 
10. Nakládání s odpady – vyhodnocení roku 2013. 
11. Poskytování odm ěn neuvoln ěným členům ZO nebo pen ěžitého pln ění za výkon funkce. 
12. Informace o Mikroregionu Žermanické a T ěrlické p řehrady. 
13. Informace o investi čních akcích. 
14. Návrh usnesení zastupitelstva obce. 
15. Závěr. 

Po skon čení VZ ZO  diskuse s ob čany. 
 
Starosta obce: požádal o připomínky k návrhu programu. 
Ing. Ivo Papala: podal protinávrh, opět požaduje, aby diskuse s občany mimo zasedání byla 
předřazena před návrh usnesení jako součást  programu ZO. 
Starosta obce: dal  hlasovat  o návrhu předřadit bod  diskuse v programu 15. ZO před návrh usnesení: 
pro:  3,   proti: 7,  zdržel se: 1,  návrh neschválen. 
Starosta obce: sdělil, 12 členů ZO je účastno, 2 členové ZO omluveni, 1 člen ZO se dostaví. 
Starosta obce: přednesl návrh programu, hlasováno o návrhu programu 15. zasedání  ZO 
Soběšovice. 
Výsledek hlasování členů ZO o návrhu programu 15. zasedání ZO Soběšovice: 
pro:  10,  proti: 1,  zdržel se: 1. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Program 15. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice. 
 
 

3. Volba zapisovatele zasedání ZO. 
Starosta obce: navrhl zapisovatele 15. zasedání ZO: paní Miladu Guziurovou. 
Připomínky nepodány, hlasováno. 
Výsledek hlasování členů ZO o  návrhu zapisovatele 15. zasedání ZO paní Milady Guziurové: 
pro:  12, proti: 0,  zdržel se: 0.  
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Zapisovatele 15. zasedání ZO paní Miladu Guziurovou. 
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4. Volba návrhové komise pro přípravu usnesení ZO. 
Starosta obce: navrhl složení návrhové komise: Ing. Tomáš Wunsch (za nepřítomného Ing. Ladislava 
Zahradníčka), pan Radek Siuda, pan Oldřich Vraník.   
Připomínky nepodány, hlasováno. 
Výsledek hlasování členů ZO o návrhu složení návrhové komise 15. zasedání ZO:  
pro:  9,   proti: 0,  zdržel se: 3. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Návrhovou komisi 15. zasedání ZO ve složení: Ing. Tomáš Wunsch, pan Radek Siuda, pan Oldřich 
Vraník.   
 

 

5. Určení ověřovatelů zápisu o průběhu zasedání ZO. 
Starosta obce: předložil  návrh  ověřovatelů  zápisu: pan Roman Guziur, pan Petr Pavlok. 
Výsledek hlasování členů ZO o návrhu ověřovatelů zápisu 15. zasedání ZO: 
pro:  10,  proti: 0,  zdržel se: 2. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Ověřovatele zápisu 15. zasedání ZO:  pan Roman Guziur, pan Petr Pavlok. 
 
 

6. Zpráva o plnění úkolů z minulého zasedání  ZO. 
Starosta obce:  předložil  zprávu o kontrole plnění usnesení:  8. ZO – úkol č. 2 zůstává;  10. ZO – úkol 
č. 2 zůstává; 11. ZO – úkol č. 1 zůstává;  12. ZO – úkol č. 1 zůstává; 14. ZO – úkol č. 4 se ruší 
z důvodu odvolání účastníků řízení proti vydanému územnímu rozhodnutí akce: „Úprava centra obce 
Soběšovice“, ostatní úkoly splněny. 
Hlasováno o zrušení úkolu  č. 4  ze 14. ZO:  pro:   12. 
ZO schvaluje: 
Zrušení úkolu č. 4 ze 14. ZO (Podat žádost o dotaci z Regionálního operačního programu 
Moravskoslezsko oblast podpory 1.1.2 Bezpečnost na komunikacích, cyklo a pěší doprava pro akci 
„Úprava centra obce Soběšovice“). 
 

 

7. Zpráva o činnosti rady obce za období od minulého zasedání ZO. 
Místostarosta obce Ing. Josef Majer:  přednesl  podle zápisů a usnesení  jednotlivých zasedání  
zprávu  o činnosti  rady  obce,  která  se  za období od  minulého zasedání  sešla   6x,  usnesení rady 
obce jsou na sekretariátě a na webových stránkách obce. 
V průběhu zprávy se dostavil 13 člen ZO Ing. Ladislav Zahradníček 
Připomínky:    
Ing. Ivo Papala: sdělil, že má 2 dotazy, k 76. usnesení rady obce, v jaké výši byly náklady na 
slavnostní otevření tělocvičny ZŠ. 
Starosta obce: odpověděl, odpoví písemně, aby neuváděl jen z hlavy nesprávná čísla. 
Ing. Ivo Papala: sdělil, snad 2. dotaz se dozvíme, 12 ks šatních skříněk, zda se jedná  o dřevěné nebo 
plechové, hotové nebo vyrobeny na zakázku. 
Starosta obce: sdělil, skříňky byly omylem dovezeny plechové, z toho jsme 12 ks odkoupili  pro 
potřebu školy do stávající šatny ZŠ, pak firma vyrobila skříňky pro přístavbu tělocvičny. 
                                                                                                                           
 

8. Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního ZO. 
a) Předseda výboru kontrolního pan Radek Uher: přednesl Zápis a usnesení ze zasedání výboru 
kontrolního ze dne 26. 2. 2014,  včetně zápisů z kontrol pokladních operací na OÚ dne 22. 1. 2014  a 
v ZŠ a MŠ ze dne 22 1. 2014,  s výsledky  „bez závad“.  
b) Vzhledem ke zdravotní indispozici předsedy výboru finančního pan Václava Zahraje přednesl Zápis 
a usnesení ze zasedání  výboru finančního  konaného  dne  5. 3. 2014   pan Tomáš Dámek. 
Starosta obce  zástupcům výborů poděkoval. 
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9.  Rozpočtové opatření č. 1/2014. 
Starosta obce vyzval přítomné členy k materiálu č. 1, pan Tomáš Dámek přednesl materiál č. 1:  
Rozpočtové opatření  č. 1/2014,  z důvodové zprávy: ve smyslu § 84, odst. 2, písm. c) zákona č. 
128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů je v pravomoci ZO schvalovat 
rozpočet obce,  podrobněji zdůvodnil jednotlivé položky příjmů (neinv. transfery ze SR, neinv. 
příspěvky – ÚP, fin. vypořádání s obcemi – kříže), celkem zvýšení o 427 tis. Kč, výdajů (navýšení  pro 
úpravy vč. dodatečného vybavení ZŠ, ost. záležitosti kultury - pomník rudoarmějce, úz. plánování, 
finanční  operace,  snížení  v  ost. zájmové  činnosti,  ve veřejném osvětlení,  v péči o veřejnou zeleň, 
v činnosti místní správy), celkem zvýšení o 427 tis. Kč; nově činí příjmy: 24 823 tis. Kč, výdaje 8 251 
tis. Kč, financování 16 572 tis. Kč.  
Starosta obce: doplnil, snížení ve veřejném osvětlení - obec končí s placením, je zrealizováno;  
snížení v péči o veřejnou zeleň – položka obsahuje shrnování sněhu, byla mírná zima; plánované 
investice, parkoviště - vzhledem k dění v parlamentu je oddáleno, již mělo být výběrové řízení na 
parkoviště.  
Hlasováno o schválení Rozpočtového opatření č. 1/2014:  v  příjmech  zvýšení  o  427 000 Kč   a   ve  
výdajích  zvýšení o 427 000,00 Kč. 
Výsledek hlasování členů ZO o předloženém návrhu rozpočtového opatření č. 1/2014: 
pro:  13,  proti: 0,  zdržel se: 0. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Rozpočtové  opatření  č. 1/2014:  v  příjmech  zvýšení  o  427 000 Kč   a   ve  výdajích  zvýšení o 
427 000,00 Kč. 
Starosta obce: navrátil se ještě k projednanému bodu, ostatní zájmová činnost se zvedla o 25 tis. Kč, 
obec obdržela  v loňském roce 1,6 mil Kč navíc, navýšen o 100% příspěvek pro spolky, Příloha č. 1  
„Rozpočtového opatření č. 1/2014: navýšení o 25 tis. Kč, rozpočet po změně celkem 50 tis. Kč,  
příspěvek místním organizacím (Českému zahrádkářskému svazu, Mysliveckému sdružení Hráz, 
Sboru dobrovolných hasičů, Tělovýchovné jednotě Sokol, Klubu důchodců). 
 

10.  Nakládání s odpady – vyhodnocení roku 2013. 
Místostarosta obce Ing. Josef Majer  přednesl materiál č. 2: Nakládání s odpady – vyhodnocení roku 
2013, z důvodové zprávy: Vyhodnocení roku 2013 v kritériích sběru a odvozu za rok 2013 podle 
dokladů evidence a účetnictví, ZO obdrželo tabulkové přehledy:  1. Bilance v číslech o výdajích a 
příjmech v letech 2007 – 2013, porovnáním z tabulky Přehled výdajů za likvidaci s předchozími lety 
lze konstatovat, že nejsou velké rozdíly, další tabulka Přehled příjmů, tak jak jsme obdrželi prostředky, 
za rok 2013 poplatek 500 Kč/občan, 550 Kč/rekreační objekt,  příspěvek EKO-KOMu za třídění 
odpadu 43 588 Kč, další tabulka Rozdíl mezi příjmy a výdaji, celkem činil 101 915 Kč, propočten na 
počet obyvatel je příspěvek obce o něco nižší, 2. Vyhodnocení roku 2013 a počátku roku  2014 
v kriteriích sběru a odvozu, hodnocena pozitiva i negativa svozu, stále přetrvávají problémy 
s nepořádkem, řešeno pondělní kontrolou rajónu u popelnic, nežádoucí odložení odpadů údržba sváží 
do kontejneru za bývalým OÚ, hasičárnou, stále přetrvává nepořádek u hřbitova, odkládán zde i 
stavební odpad, další skládky  mezi Zátokou – Farou, u p. Martínka v chatovišti, u odbočky k Majáku, 
snahou obce je zabezpečovat pořádek průběžně, v létě organizován týdenní svoz, posílení počtu 
nádob u přehrady a týdenní svoz nádob až po hlavní cestu, stále máme dost neplatičů, zatím nejsou 
přijímány sankce proti nim, nádoby v prostoru za obecním úřadem jsou kontrolovány denně, trvá 
nekázeň  podnikatelských subjektů, které si mají svoz zabezpečovat samy, projíždění cizích osob a 
odkládání odpadu  je nešvarem i v jiných obcích, lze zabránit jedině zamykáním prostoru za OÚ, 
všeobecná nekázeň k povinnostem odkládat pouze do příslušných nádob, zmenšovat objem 
zmačkáním obalů, sběrné místo pro odpad v obci  stále  řešíme. 
Starosta obce: doplnil, jedním z úkolů je navrhnout optimální řešení, komplexně pak předložit ZO. 
 

11. Návrh poskytování měsíčních odměn neuvolněným členům ZO nebo peněžitého 

plnění za výkon funkcí. 
Starosta obce přednesl materiál č. 3:  Návrh poskytování měsíčních odměn neuvolněných členům ZO 
nebo peněžitého plnění za výkon funkcí, sdělil, navýšení  zpět na stav platný před 3 lety,  z důvodové 
zprávy: Nařízení vlády  č.  37/2003, o odměnách za výkon funkcí členům zastupitelstev, ve znění 
nařízení  vlády č. 337/2004 Sb., nařízení vlády č. 697/2004 Sb., nařízení vlády č. 50/2006 Sb., 
nařízení vlády č. 614/2006 Sb., nařízení vlády č. 79/2008 Sb., nařízení vlády č. 20/2009 Sb., nařízení  
vlády č. 375/2010 Sb.,  se mění nařízením vlády  č. 459/2013 Sb., ZO  předkládán návrh na usnesení:     
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Poskytování   měsíční  odměny  neuvolněným  členům zastupitelstva obce  nebo  peněžitého plnění 
za  výkon funkcí v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění 
pozdějších předpisů a  nařízením vlády  č.  37/2003, ve znění nařízení  vlády č. 337/2004 Sb., 
nařízení vlády č. 697/2004 Sb.,  nařízení vlády č. 50/2006 Sb., nařízení vlády č. 614/2006 Sb., 
nařízení  vlády  č.  79/2008 Sb.,   nařízení   vlády   č. 20/2009 Sb.,  nařízení   vlády  č.  375/2010 Sb.    
a nařízením   vlády  č. 459/2013 Sb.   a  stanoví  s  účinností  ode dne  1. dubna  2014: 
- za výkon   f-ce    místostarosty    obce  Ing. Josefu Majerovi   bude   poskytována  měsíční  odměna 
v  celkové výši 19 245,00 Kč (pevná složka 7 509,00 Kč, příplatek podle počtu obyvatel  11 736,00 
Kč),  
- za výkon f-ce člena rady obce panu Tomáši Dámkovi bude poskytována měsíční odměna v celkové 
výši 1 300,00 Kč (pevná složka 1 120,00 Kč, příplatek podle počtu obyvatel  180,00 Kč),  
- za výkon f-ce člena rady obce panu Karlu Mintělovi bude poskytována měsíční odměna v celkové 
výši 1 300,00 Kč (pevná složka 1 120,00 Kč, příplatek podle počtu obyvatel  180,00 Kč),  
- za výkon f-ce člena rady obce Ing. Tomáši Wunschovi bude poskytována měsíční odměna v celkové 
výši 1 300,00 Kč (pevná složka 1 120,00 Kč, příplatek podle počtu obyvatel  180,00 Kč),  
- za výkon f-ce předsedy výboru finančního panu Václavu Zahrajovi  bude poskytována měsíční 
odměna v celkové výši 1 060,00 Kč (pevná složka  880,00 Kč, příplatek podle počtu obyvatel  180,00 
Kč),  
- za výkon f-ce  předsedy výboru kontrolního panu Radku Uhrovi  bude poskytována měsíční odměna  
v celkové výši 1 060,00 Kč (pevná složka  880,00 Kč, příplatek podle počtu obyvatel  180,00 Kč),  
- za výkon f-ce předsedy komise kulturní a sportovní paní Janě Dámkové bude poskytováno měsíčně   
peněžité  plnění  ve výši  1 060,00 Kč,  
- za výkon f-ce  předsedy komise stavební a životního prostředí Ing. Ladislavu Zahradníčkovi bude 
poskytována měsíční odměna v celkové výši 1 060,00 Kč (pevná složka 880,00 Kč, příplatek podle 
počtu obyvatel  180,00 Kč). 
Starosta obce požádal o připomínky, dotazy;  nebyly  podány;  hlasováno  o návrhu usnesení. 
Výsledek hlasování členů ZO o předloženém návrhu poskytování odměn neuvolněným členům ZO 
nebo peněžitého plnění za výkon funkcí: 
pro:  12,  proti: 0,  zdržel se: 1. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Poskytování   měsíční  odměny  neuvolněným  členům zastupitelstva obce  nebo  peněžitého plnění 
za  výkon funkcí v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění 
pozdějších předpisů a  nařízením vlády  č.  37/2003, ve znění nařízení  vlády č. 337/2004 Sb., 
nařízení vlády č. 697/2004 Sb.,  nařízení vlády č. 50/2006 Sb., nařízení vlády č. 614/2006 Sb., 
nařízení  vlády  č.  79/2008 Sb.,   nařízení   vlády   č. 20/2009 Sb.,  nařízení   vlády  č.  375/2010 Sb.    
a nařízením   vlády  č. 459/2013 Sb.   a  stanoví  s  účinností  ode dne  1. dubna  2014: 
- za výkon   f-ce    místostarosty    obce  Ing. Josefu Majerovi   bude   poskytována  měsíční  odměna 
v  celkové výši 19 245,00 Kč (pevná složka 7 509,00 Kč, příplatek podle počtu obyvatel  11 736,00 
Kč),  
- za výkon f-ce člena rady obce panu Tomáši Dámkovi bude poskytována měsíční odměna v celkové 
výši 1 300,00 Kč (pevná složka 1 120,00 Kč, příplatek podle počtu obyvatel  180,00 Kč),  
- za výkon f-ce člena rady obce panu Karlu Mintělovi bude poskytována měsíční odměna v celkové 
výši 1 300,00 Kč (pevná složka 1 120,00 Kč, příplatek podle počtu obyvatel  180,00 Kč),  
- za výkon f-ce člena rady obce Ing. Tomáši Wunschovi bude poskytována měsíční odměna v celkové 
výši 1 300,00 Kč (pevná složka 1 120,00 Kč, příplatek podle počtu obyvatel  180,00 Kč),  
- za výkon f-ce předsedy výboru finančního panu Václavu Zahrajovi  bude poskytována měsíční 
odměna v celkové výši 1 060,00 Kč (pevná složka  880,00 Kč, příplatek podle počtu obyvatel  180,00 
Kč),  
- za výkon f-ce  předsedy výboru kontrolního panu Radku Uhrovi  bude poskytována měsíční odměna  
v celkové výši 1 060,00 Kč (pevná složka  880,00 Kč, příplatek podle počtu obyvatel  180,00 Kč),  
- za výkon f-ce předsedy komise kulturní a sportovní paní Janě Dámkové bude poskytováno měsíčně   
peněžité  plnění  ve výši  1 060,00 Kč,  
- za výkon f-ce  předsedy komise stavební a životního prostředí Ing. Ladislavu Zahradníčkovi bude 
poskytována měsíční odměna v celkové výši 1 060,00 Kč (pevná složka 880,00 Kč, příplatek podle 
počtu obyvatel  180,00 Kč). 
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12. Informace o Mikroregionu Žermanické a Těrlické přehrady. 
Starosta obce: předkládán materiál č. 4: Informace o Mikroregionu Žermanické a Těrlické přehrady, 
z důvodové zprávy: v souladu se Stanovami dobrovolného svazku obcí Mikroregionu Žermanické a 
Těrlické přehrady se předkládají informace z jednání valné hromady starostů:  a) schválen rozpočet 
na rok 2014, a to v příjmech ve výši 1 365 tis. Kč, ve výdajích 2 362 tis. Kč a ve financování 997 tis. 
Kč; b) podána informace o činnosti  a změnách ve sdružení MAS Pobeskydí, po odchodu ředitele Ing. 
Oto Onderka do důchodu pověřena řízením Ing. Krystýna Nováková;  c) na období 2014 – 2020 je 
nutno na zastupitelstvech obcí schválit souhlas se zařazením obce do územní působnosti MAS 
Pobeskydí; d) v rámci projektu „Rozvoj meziobecní spolupráce“ je zpracováván projekt ve dvou 
úrovních, a to ORP Frýdek-Místek a ORP Havířov, jedná se o projekt vyhlášený Svazem měst a obcí 
ČR, v projektu 3 základní úkoly, čtvrtý úkol volitelný, určení při valné hromadě, záměr ORP Frýdek-
Místek - bezpečnost, ORP Havířov - cestovní ruch; e) Strategie cestovního ruchu – byla vyhodnocena 
účast na REGIONTOUR 2014 v Brně, po přistoupení města Havířov do Mikroregionu ŽaTp v roce 
2013 se uskutečnila společná účast na výstavě v Brně v lednu 2014, u návštěvníků, starostů i hostů 
celá expozice měla velký ohlas, vystavena soutěžní cena „Havířov v květech“, pro zlepšení strategie 
cestovního ruchu okolí našich vodních nádrží se zpracovává jednotný materiál pro realizaci 
cyklostezek a cyklotras včetně napojení na město Havířov, cílem je urychlit realizaci s využitím 
dotačních titulů na získání finančních dotací, celkem 5 etap cyklostezek: Cyklostezka  Havířov – VD 
Těrlicko, vydáno stavební povolení, Cyklostezka Havířov – VD Žermanice, probíhá územní řízení,  
Cyklostezka okolo VD Žermanice a VD Těrlicko, vydáno územní rozhodnutí okolo obou vodních 
nádrží, Cyklostezka  propojení VD Těrlicko – VD  Žermanice, ve stavu projektové dokumentace pro 
územní řízení; starosta obce přednesl návrh na usnesení ke schválení: Zařazení správního obvodu 
obce Soběšovice do působnosti Místní akční skupiny Pobeskydí – zájmové sdružení právnických 
osob (IČ: 71212612) na období 2014 – 2020. 
Výsledek hlasování členů ZO o předloženém návrhu zařazení správního obvodu obce do působnosti 
MAS Pobeskydí na období 2014 – 2020: 
pro:  13,  proti: 0,  zdržel se: 0. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Zařazení správního obvodu obce Soběšovice do působnosti Místní akční skupiny Pobeskydí – 
zájmové sdružení právnických osob (IČ: 71212612) na období 2014 – 2020. 
 

13. Informace o investičních akcích. 
Starosta  obce:  předkládán  materiál   č. 5:    Informace  o investičních akcích,  z důvodové  zprávy: 
na základě materiálu č. 4 z jednání ZO konaného dne 14. 3. 2012  předkládány  informace o stavu 
příprav a realizací akcí: 
1. Přístavba tělocvičny ZŠ v Soběšovicích,  na základě závěrečné prohlídky stavby Magistrátem 
města Frýdku-Místku, oddělením stavebního řádu dne 6. 12. 2013 byl dne 11. 12. 2013 vydán 
Kolaudační souhlas. Slavnostní otevření se uskutečnilo  dne 28. 12. 2013 a dnem 6. 1. 2014 bylo  
užívání  tělocvičny zahájeno. V souladu se Smlouvou o poskytnutí dotace z rozpočtu Regionální rady 
regionu soudržnosti  Moravskoslezsko byla dne 29. 1. 2014 předána Závěrečná monitorovací zpráva 
včetně Žádosti o platbu na Úřad Regionální rady. Celkové výdaje: 18 511 473, 78 Kč. Celkové 
způsobilé výdaje: 17 608 645,88 Kč. 
2. Rekultivace nezpevněných ploch – záchytné parkoviště a chodník, byla předána dokumentace pro 
výběrové řízení na zhotovitele stavby  Ministerstvem průmyslu a obchodu na Ministerstvo financí, 
které připravuje vyhlášení výběrového řízení na zhotovitele stavby. V současné době se na základě 
jmenování nové vlády ČR provádí na jednotlivých ministerstvech audity. Po skončení bude 
rozhodnuto o dalším postupu. 
3. Oprava   komunikací   vybudovaných   v rámci   realizace   vodního  díla   Žermanice – Soběšovice,  
dle harmonogramu postupu realizace projektů obcí MR Žermanické a Těrlické přehrady byl stanoven  
termín pro zpracování podkladů pro vyhlášení výběrového řízení na zhotovitele této stavby na 
prosinec 2013. Vzhledem k tomu, že se čekalo na jmenování nové vlády ČR, bude tento projekt řešen 
v roce 2014. 
4. Úprava centra obce Soběšovice, vzhledem k tomu, že dne 13. 1. 2014 byla Obec Soběšovice 
vyrozuměna  o podaném odvolání proti  vydanému  územnímu rozhodnutí pod č.j. MMFM 101953 o 
umístění této stavby, a to: 1. účastníci řízení bytem Soběšovice č.p. 79, 2. Občanským sdružením 
„Zelená pro Soběšovice“, postoupilo  oddělení stavebního řádu Magistrátu města Frýdku-Místku celou  
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dokumentaci na Krajský úřad MS kraje, odbor územního plánování, stavebního řádu a památkové 
péče k dalšímu řízení. Po oznámení byla pozastavena příprava příprava na podání žádosti o dotaci 
z poslední výzvy Regionálního operačního programu Moravskoslezsko, oblast podpory 1.,1.2 
Bezpečnost na komunikacích, cyklo a pěší doprava, která byla přímo specifikována na tento projekt. 
Naše  obec přišla po dlouhé době příprav o možnost upravit centrum obce k důstojnému prostředí. 
Dosud vynaložené finanční prostředky vč. DPH: Studie centra obce Soběšovice: 81 600 Kč, 
Dopracování studie dle usnesení ZO: 25 200 Kč, Projekt pro územní řízení: 70 800 Kč, Diagnostické 
posouzení silnice: 15 730 Kč, Příprava žádosti o dotaci vč. příloh: 54 450 Kč, celkem tedy 247 780 Kč. 
Mimo tyto prostředky  nutno připočíst čas věnovaný během několika let přípravou podkladů pro různá 
nesčetná jednání, výběrová řízení a režijní náklady. Paradoxní situace nastala dne 10. 2. 2014, kdy 
bylo na OÚ doručeno od OS „Zelená pro Soběšovice“ zastoupeného Ing. M. Peřinou oznámení: „Lípa 
vzdálenější od okresní komunikace u pošty se nebezpečně naklání“. Obecní úřad v souladu se zák. č. 
114/1992 Sb., o ochraně přírody a krajiny, ve znění zák. č. 349/2009 Sb., učinil ihned postupy 
k zamezení vzniku škody na majetku či zdraví, jedná se o lípu, jejíž záchranu žádali v Petici  ze dne 
10. 8. 2013  Ing. M. Peřina a Ing. Ivo Papala a byla zároveň předmětem odvolání proti vydanému 
územnímu rozhodnutí na úpravu centra obce, otázka pro členy ZO - toto je opozice? 
5. Stavební úpravy budovy požární zbrojnice,  dne 15. 5. 2013 bylo vydáno Rozhodnutí – Stavební 
povolení  Magistrátem města Frýdku-Místku, oddělením stavebního řádu. Dne 25. 11. 2013 byla 
podána žádost o dotaci na výměnu oken a zateplení na SFŽP – Zelená úsporám. V současné době se 
připravuje dokumentace pro výběrové řízení na zhotovitele stavby a následně po oznámení o 
schválení dotace bude vyhlášeno. 
Starosta obce dále doplnil: nazítří proběhne jednání k rozdělení dotací, 8 mil. Kč pro celý kraj,  nutno 
připravit objekt zbrojnice - zpevnění stropu v I.  patře, zeleň v obci se upravuje - proběhlo výběrové 
řízení, pozemky u kravína - máme již vytyčeny přesné hranice, běžné opravy v obci a údržba 
prováděny průběžně. 
Ing. Ladislav Zahradníček: sdělil, vrátí se k centru, tato záležitost se týká všech občanů, sám není 
absolutně spokojen, ztráta možnosti žádosti o dotaci pro úpravu centra, dotační titul byl v lednu 
vypsán, zaměření doprava v obcích, silně destruktivní způsob 2 osob v obci přes opakovaná jednání, 
setkání s občany v sále, schválení záměru ZO, destruktivní způsob nastavený vůči osobě starosty ze 
strany Ing. M. Peřiny, Ing. Ivo Papaly. 
Pan Radek Uher: sdělil, souhlasí s Ing. Ladislavem Zahradníčkem, připomínky pouze OS „Zelená pro 
Soběšovice“ a RD 79, jednali jsme o centru, opakovaně, byla řešena bezpečnost provozu, retardéry, 
práce probíhala již v minulém ZO, tito 2 destruktivně likvidují práci jiných lidí. 
Ing. Ivo Papala: sdělil,  celá situace je jinak, starosta obce od poloviny loňského roku věděl, že vzniklo 
OS „Zelená pro Soběšovice“, z důvodu, že rada podala žádost na kácení 2 lip a modřínů, nezákonné, 
proto založili občanské sdružení a podali žádost o přezkum rozhodnutí, KÚ MS kraje jim dal za pravdu  
a rozhodnutí zrušil, p. starosta měl půl roku čas, aby jednal, myslel si, že silou protlačí, masáž na 
jednání s občany, polopravdy, lži, bylo to občanské sdružení, které nabídlo dohodu radě, ne rada jim, 
na tom společném jednání opět prosazováno silou, 1 lípu hodlali nechat skácet, druhou chtěli 
zachovat, ale starosta byl proti, dočasné zachování modřínů nedostatečná záruka, žádali úpravu 
projektu pro územní řízení, změnu bez parkoviště v prostoru za objektem Husarůvky, nestalo se tak, 
územní rozhodnutí bylo vydáno jako celek, klidně by se mohlo stát, že za 2 měsíce mohlo být další  
řízení, proto, ač neradi, využili zákonného práva účastníka řízení podat námitky, ale starosta za půl 
roku neudělal nic, bylo to jejich občanské sdružení, které navrhovalo dohodu. 
Pan I. Dominík: dotázal se, zda byl čas na vyřazení z řízení, modřínů, parkovacích míst. 
Starosta obce: sdělil, že vysvětlí, tito účastníci zásadně poslední 10-tý den lhůty přebírají 
korespondenci, nastoupili v dubnu 2013, kdy bylo vše kompletně připraveno, stavební úřad pak začal 
nově projednávat, p. architektka mu sdělila, že když při návštěvě na stavebním úřadě nabízela Ing. Ivo 
Papalovi, aby se do dokumentace podíval, smál se a ať mu pošle poštou, postupně takto probíhalo, 
pak územní rozhodnutí vydáno a 30. 12. přišel papír (námitky), kdyby byli z OS vstřícní, mohli jsme 
projednat přímo na stavebním úřadě,  tvrzení, že se nic neudělalo je nesmysl, bylo jednání s OS se 
závěrem, mělo se projednat v ZO, projednalo úpravu, bude jenom centrum zpracováno, dotace 
bezpečnost  na komunikacích, důkaz  je jednoznačný, nemá smysl jednat, jen útok na starostu obce, 
1 rok jsme projednávali, jak má vypadat bezpečnost, křižovatky, přechody pro chodce, tady se to 
staví,  že  starosta  nejednal,  s  kým – s Vámi?,  když  ZO  rozhodne,  starosta  plní  usnesení,  jakým   
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právem si uzurpujete rozhodování, to si nevymyslel on, odborníci navrhnou a on předkládá radě, 
zastupitelstvu, ubrali mu práce a odpočinul si, připravuje pro další ZO, ale je to škoda, 2 lípu bude řešit 
krajský úřad, nebude to řešit starosta obce, nezlobí se na ně. 
Pan Radek Uher: sdělil, že on se zlobí, za lidi, kteří to  v obci chtěli. 
Pan I. Dominík: sdělil, je to škoda. 
Pan Roman Guziur: sdělil, je to nehoráznost. 
Ing. Ivo Papala: sdělil, že  několikrát hovořil s p. inženýrkou o tom, co žádají, očekávali vstřícný krok 
od p. starosty, ve zpravodaji 11/2013 bylo zveřejněno, původně  ZO schválilo úpravy a  podrobný 
návrh ozelenění měl být řešen až následně, pak v radě jinak, stromy kácet, nikdo z  nich neudělal nic 
nezákonného, starosta měl půl roku čas, ne nechávat naposled, na ZO 11. 12. bylo jednoduché řešení 
vyjmout část za Husarůvkou z řízení, ale žádný vstřícný krok nenastal. 
Starosta obce: sdělil, rada nic nevydává, obecní úřad rozhoduje o kácení, starosta obce nic nemůže  
dělat, může  rada obce, zastupitelstvo obce,  to jste chtěli,  zablokovat,  byl to Váš cíl. 
Ing. Tomáš Wunsch: sdělil, k dotazu pan I. Dominíka, proč se neupravilo - kdyby byla činěna změna 
do projektové dokumentace, muselo by se celé znovu projednat. 
Ing. Ladislav Zahradníček: potvrdil, územní řízení bylo zahájeno na předloženou projektovou 
dokumentaci, v tomto již zahájeném řízení jsme nemohli upravit bez časového prodlení, na jednání  
bylo rozhodnuto, že pro stavební povolení již bude dokumentace upravena, kácení stromů nepodléhá 
územnímu rozhodnutí, není pravda, že nebyla dohoda, dohoda byla jasně učiněna, že pro stavební 
povolení bude jen centrum, přední část, jsou to řeči, destruktivní způsob postupu proti starostovi, 
minimálně na 3 – 4 roky jsme ztratili možnost žádat z dotačního titulu, pak v r. 2017, všichni můžeme 
poděkovat těmto osobám, točna v nepěkném stavu, zbývá doufat, že se nestane nehoda, jejich 
postup je pro zviditelnění, proti starostovi obce, ne pro zkvalitnění života. 
Starosta obce: přednesl návrh na usnesení: ZO bere na vědomí předložené informace o investičních 
akcích realizovaných a připravovaných k realizaci. 
Ing. Ivo Papala: sdělil, že se mluví mimo, starosta měl půl roku, jim z OS se jednalo o to, aby zadní 
část, ta za Husarůvkou,   vypadla  z územního řízení. 
Pan Radek Siuda:  dotázal se, proč pořád mluví o starostovi, ten má 1 hlas. 
Ing. Ivo Papala:  odpověděl, protože starosta to členům ZO musí předložit. 
Starosta obce: sdělil, že za ním chodí občané, chtějí centrum, ale nezlobí se na ně (OS), je křesťan, 
udělal si v lednu trochu klid. 
Ing. M. Peřina: sdělil, on se nebude vysmívat, ke stavu stromů -  lípy nejsou 10 let udržovány, roste 
jmelí, bez zásahu ponecháno, stromy zdecimovány. 
Starosta obce: sdělil, že jmelí tam není, druhá stojící lípa je manželky Ing. M. Peřiny. 
Ing. M. Peřina: sdělil, že donedávna se nevědělo, že jedna lípa je kraje a  ta třetí, že je jeho manželky, 
30 let předtím se udržovalo, nevědělo se, že stromy  nejsou obce,  v létě  se snažili  stromy  zavlažit,  
měli snahu, aby ty lípy dožily, jsou v obci lidé, kteří chtějí, aby střed  obce vypadal jinak  než  
prosazováno, nejen oni dva, známo Havířov, nádraží, činěna politická rozhodnutí. 
Starosta obce: vyzval  hovořit  k věci. 
Pan Karel Mintěl: sdělil, že nejsme v Havířově. 
Ing. M. Peřina: sdělil, rozhodovat má odborná veřejnost, ne politická, občané jsou rukojmí v Havířově. 
Starosta obce: sdělil, bere mu slovo, nejsme v Havířově. 
Ing. Ivo Papala: hlásil se, má  technickou poznámku,  vrátí se k minulému ZO, kdy bude označen 
obecní automobil znakem obce. 
Starosta obce: sdělil, máme materiál č. 5, není to na programu. 
Ing. Ivo Papala: sdělil, podané návrhy, připomínky, jaká se o nich vede  evidence na OÚ, členům ZO 
je to jedno?  
Ing. Ladislav Zahradníček: sdělil, raději má dobrého starostu. 
Pan I. Dominík: sdělil,  obec nestojí na označeném vozidle. 
Ing. Ivo Papala: sdělil,  pak nemá  s nimi cenu se bavit.  
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14.  Návrh usnesení  zastupitelstva obce. 
Starosta  obce: požádal  předsedu  návrhové komise Ing. Tomáše Wunsche o přednesení návrhu 
usnesení ZO.  
Předseda návrhové komise  Ing. Tomáš Wunsch přednesl návrh usnesení 15. zasedání ZO 
Soběšovice. 
 

 

15.  Závěr.   
Starosta obce Ing. Karel Obluk  poděkoval, v červnu bude svoláno další zasedání ZO a v 18:40  hodin  
15. veřejné  zasedání  Zastupitelstva  obce  Soběšovice ukončil. 
 
 

   
 
                                                

Předseda návrhové komise:   Ing. Tomáš Wunsch 
 
 
Ověřovatelé zápisu: pan Roman Guziur 
 

pan Petr Pavlok                       
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Karel Obluk              Ing. Josef Majer   
 starosta  obce                                                      místostarosta obce  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Přílohy  
Listina přítomných členů Zastupitelstva obce Soběšovice 
Listina přítomných hostů  
Rozpočtové opatření č. 1/2014 
Usnesení Zastupitelstva obce Soběšovice 
 
 
 
 
 
Zapisovatel: Milada Guziurová 
  zaměstnanec obce 

 

 

 



 

 

 

USNESENÍ 

 patnáctého veřejného  zasedání   Zastupitelstva  obce  Soběšovice 

konaného  dne  2014-03-12 

 

 

I. Zastupitelstvo obce Soběšovice projednalo a bere na vědomí: 
1. Návrh programu jednání 15. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice. 
2. Návrh zapisovatele 15. zasedání ZO: paní Milada Guziurová.                                                                                                
3. Návrh složení návrhové komise 15. zasedání ZO: Ing. Tomáš Wunsch, pan Radek Siuda, pan 

Oldřich Vraník. 
4. Návrh ověřovatelů zápisu 15. zasedání ZO: pan Roman Guziur, pan Petr Pavlok.                                                             
5. Zpráva o plnění úkolů usnesení ZO:  8. ZO – úkol č. 2 zůstává;  10. ZO – úkol č. 2 zůstává; 

11. ZO – úkol č. 1 zůstává;  12. ZO – úkol č. 1 zůstává; 14. ZO – úkol č. 4 se ruší z důvodu 
odvolání účastníků řízení proti vydanému územnímu rozhodnutí akce: „Úprava centra obce 
Soběšovice“. 

6. Zpráva o činnosti rady obce za období od minulého zasedání ZO. 
7. Projednání  zápisů  výborů   zastupitelstva  obce:   výboru  kontrolního   ze  dne  26. 2. 2014  

a  výboru finančního ze dne  5. 3. 2014.        
8. Rozpočtové opatření č. 1/2014. 
9. Nakládání s odpady – vyhodnocení roku 2013. 
10. Návrh poskytování měsíčních odměn neuvolněným členům ZO nebo peněžitého plnění za 

výkon funkcí. 
11. Informace o Mikroregionu Žermanické a Těrlické přehrady. 
12. Předložené informace o investičních akcích realizovaných a připravovaných k realizaci. 
13. Návrh usnesení zastupitelstva obce. 

 
 

 
II. Zastupitelstvo obce Soběšovice ukládá: 
                
       ---                 
 
                           . 
III. Zastupitelstvo obce Soběšovice schvaluje: 
1. Program 15. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice. 
2. Zapisovatele  15. zasedání ZO:  paní Milada Guziurová.                                                                                                                                   
3. Návrhovou  komisi  15. zasedání ZO ve složení:  Ing. Tomáš Wunsch, pan Radek Siuda, pan 

Oldřich Vraník.  
4. Ověřovatele zápisu 15. zasedání ZO: pan Roman Guziur, pan Petr Pavlok.    
5. Zrušení úkolu č. 4 ze 14. ZO (Podat žádost o dotaci z Regionálního operačního programu 

Moravskoslezsko oblast podpory 1.1.2 Bezpečnost na komunikacích, cyklo a pěší doprava pro 
akci „Úprava centra obce Soběšovice“). 

6. Rozpočtové  opatření  č. 1/2014:  v  příjmech  zvýšení  o  427 000 Kč   a   ve  výdajích  
zvýšení o 427 000,00 Kč. 

7. Poskytování   měsíční  odměny  neuvolněným  členům zastupitelstva obce  nebo  peněžitého 
plnění za  výkon funkcí v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve 
znění pozdějších předpisů a  nařízením vlády  č.  37/2003, ve znění nařízení  vlády č. 
337/2004 Sb., nařízení vlády č. 697/2004 Sb.,  nařízení vlády č. 50/2006 Sb., nařízení vlády č. 
614/2006 Sb., nařízení  vlády  č.  79/2008 Sb.,   nařízení   vlády   č. 20/2009 Sb.,  nařízení   
vlády  č.  375/2010 Sb.    a nařízením   vlády  č. 459/2013 Sb.   a     stanoví  s  účinností  ode 
dne  1. dubna  2014: 
- za výkon   f-ce    místostarosty    obce  Ing. Josefu Majerovi   bude   poskytována  měsíční  
odměna v  celkové výši 19 245,00 Kč (pevná složka 7 509,00 Kč, příplatek podle počtu 
obyvatel  11 736,00 Kč),  
- za výkon f-ce člena rady obce panu Tomáši Dámkovi bude poskytována měsíční odměna 
v celkové výši 1 300,00 Kč (pevná složka 1 120,00 Kč, příplatek podle počtu obyvatel  180,00 
Kč),  
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- za výkon f-ce člena rady obce panu Karlu Mintělovi bude poskytována měsíční odměna 
v celkové výši 1 300,00 Kč (pevná složka 1 120,00 Kč, příplatek podle počtu obyvatel  180,00 
Kč),  
- za výkon f-ce člena rady obce Ing. Tomáši Wunschovi bude poskytována měsíční odměna 
v celkové výši 1 300,00 Kč (pevná složka 1 120,00 Kč, příplatek podle počtu obyvatel  180,00 
Kč),  
- za výkon f-ce předsedy výboru finančního panu Václavu Zahrajovi  bude poskytována 
měsíční odměna v celkové výši 1 060,00 Kč (pevná složka  880,00 Kč, příplatek podle počtu 
obyvatel  180,00 Kč),  
- za výkon f-ce  předsedy výboru kontrolního panu Radku Uhrovi  bude poskytována měsíční 
odměna  v celkové výši 1 060,00 Kč (pevná složka  880,00 Kč, příplatek podle počtu obyvatel  
180,00 Kč),  
- za výkon f-ce předsedy komise kulturní a sportovní paní Janě Dámkové bude poskytováno 
měsíčně   peněžité  plnění  ve výši  1 060,00 Kč,  
- za výkon f-ce  předsedy komise stavební a životního prostředí Ing. Ladislavu Zahradníčkovi 
bude poskytována měsíční odměna v celkové výši 1 060,00 Kč (pevná složka 880,00 Kč, 
příplatek podle počtu obyvatel  180,00 Kč).  

8. Zařazení správního obvodu obce Soběšovice do působnosti Místní akční skupiny Pobeskydí – 
zájmové sdružení právnických osob (IČ: 71212612) na období 2014 – 2020. 
 

 
 
 
                                                  

Předseda návrhové komise:   Ing. Tomáš Wunsch 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: pan Roman Guziur 

 
pan Petr Pavlok                     

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Karel Obluk                Ing. Josef  Majer 
 starosta  obce                                                      místostarosta obce  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


